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Fractie Stuk Onderwerp Motivering
HvB 
en ZB

A7, zie 
HIER

Petitie Korte Zijlweg 
Overveen.

HvB: Verkeersveiligheid is daar volgens onze fractie 
inderdaad een punt van zorg. Verkeersveiligheid 
speelt overigens in alle dorpskernen en is overal 
belangrijk, maar dit punt is onoverzichtelijk en wij 
zouden graag zien dat er overleg wordt gevoerd 
hierover in de commissie om te bezien of hier 
wellicht met eenvoudige maatregelen verbetering 
kan komen zoals een zebrapad of herziening van de 
weginrichting en op welke termijn gezien de kosten 
die daarmee samenhangen in combinatie met het 
plan dat in december vorig jaar is vastgesteld mbt 
onderhoud van wegen.

HvB C2, zie HIER 
en C17, zie 
HIER, C17a, 
zie HIER

Aanpassing Schoolvereniging 
Aerdenhout-Bentveld.

In het stuk staat oa: 2d. Aanpassing 
Schoolvereniging Aerdenhout-Bentveld. Het 
gebouw van de SAB is gedeeltelijk in de járen ’20 en
gedeeltelijk in de járen ’80 van de vorige eeuw 
gerealiseerd. Aanpassingen zijn noodzakelijk. 
Hiervoor is op dit moment E 953.000 beschikbaar. 
Het bestuur heeft, met de nodige vertraging o.a. als 
gevolg van een op verzoek van de gemeente 
ingesteld onderzoek naar gezamenlijke huisvesting 
met de nabij gelegen Van Eeghenschool, een 
projectplan laten opstellen. Dit plan voorziet in het 
bouwkundig en onderwijskundig geschikt maken, 
voor een periode van minimaal 25 jaar, van het 
schoolgebouw. Met alle aanpassingen is een bedrag
van E 2.6 mln. gemoeid. Het schoolbestuur heeft 
van het rijk een toezegging voor een 
vangnetsubsidie van E 970.000 en heeft bij de 
gemeente een verzoek voor een aanvullend 
huisvestingsbudget ingediend. Het tekort bedraagt 
E 677.000,--. Uitvoering van het plan leidt tot een 
voor minimaal 25 jaar geschikt schoolgebouw. Wij 
staan er in principe positief tegenover. Onzes 
inziens dient een definitief besluit over de 
(eventueel) te realiseren voorzieningen genomen 
worden bij vaststelling van het IHP. Het werkelijk en
geprognosticeerde leerlingenaantal, in relatie tot de
opheffingsnorm, vraagt bij deze school speciale 
aandacht. Een en ander dient ook in relatie tot de 
andere scholen in de kern Aerdenhout te worden 
bezien.
Wij hebben vernomen dat het leerlingenaantal 
significant daalt. De wethouder noemde 70 
leerlingen over enkele jaren. Voor onze fractie is dit 
het moment waarop wij over de financiele 
houdbaarheid van alle verzoeken en plannen die in 
de maak zijn of in de week zijn gelegd, te spreken. 
Zodat wij wensen kunnen meegeven voor het op te 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C17a-Brief-van-Ministerie-betreft-reactie-ontoereikende-bekostiging-huisvesting-basisschol-2023001853.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C17-Bekostiging-buitenleerlingen-huisvesting-basisscholen-2023001051.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C2-Onderwijshuisvesting-2023001054.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A7-Petitie-maak-de-korte-zijlweg-in-overveen-veiliger-2023001808.pdf
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stellen IHP. Zoals eerder gezegd zijn wij van Hart 
voor Bloemendaal uitermate bezorgd over de 
financiele stabiliteit van de gemeente maar ook 
over die van de schoolbesturen zelf.
De brief C17a gaat over de tekst van het Ministerie: 
welke acties neemt het Ministerie op het gebied 
van onderwijshuisvesting, heeft het gesprek al 
plaatsgevonden, is overleg gaande met 
buurgemeenten enz.


